

Advance Ministry Preparation
Sponsored by Gateway Seminary
CLE 2999 New Trend in Marketplace Ministry
(Mandarin) 1-Hour
事工領導經驗: 職場牧養新契機 (國語)

Fall 2021

Meeting Online Tuesday 4:30-6:30PM (PST) 10/5/2021-11/9/2021

The Crosspoint Institute of Ministry Leadership

匯點事工領袖學院



Milpitas, California, USA

Rev. Gideon Lee 李業基牧師

glee@crosspointchurchsv.org

COURSE DESCRIPTION

課程簡介

Ministry Leadership Experience: New Trend in Marketplace Ministry is designed to utilize the content of an eponymous seminar series organized by the Golden Lampstand Ministry as a launching point for a guided learning experience. The seminar series will have five meetings, every Friday evening, 4:30-6:30PM, from October 5 to November 2, 2021. In addition to attending the seminars, the students of this course will have a post-conference debriefing on November 9. This course gives ADVANCE students one academic credit based on attendance, notes, the post-conference dialogue, and a personal reflection paper.

《事工領導經驗: 職場牧養新契機》利用金燈台事工同名的研討會系列，作為引導學習經驗的啟動點。「職場牧養新契機」在線研討會系列將有五次會議，從2021年10月5日至11月2日，每星期二晚上4:30-6:30點。除了參加研討會外，本課程的學生還將在11月9日舉行會後彙報會。根據出席情況、筆記、會後對話和個人反思論文，它給ADVANCE學生一個學術學分。

COURSE OBJECTIVES

課程目的

Upon the successful completion of this course, students should be better equipped:

匯點事工領袖學院 The Crosspoint Institute of Ministry Leadership

1. Appreciate the challenges of marketplace ministry.
2. Understand the meaning and method of marketplace ministry.
3. Develop a biblical perspective of the marketplace theology.
4. Identify new trends and opportunities in marketplace ministry.

功完成本課程後，學生應能更好地:

1. 了解職場事工的挑戰。
2. 理解職場事工的意義和方法。
3. 發展職場神學的聖經觀點。
4. 識別職場事工的新趨勢和機會。

LECTURES

講座

Week 周	Lecture 講座	Lecturer
1	10/5 New Opportunities in Pastoral Ministry 職場牧養新契機	Dr. Abraham Chan Dr. Paul Chan
2	10/12 Problems and Solutions in Marketplace Ministry 職場難處與解決之道	Dr. Kai Pak Chan Dr. Gideon Lee
3	10/19 Secrets of Supporting Marketplace Christians 支援職場基督徒的秘訣	Dr. Abraham Chan
4	10/26 Marketplace Pastoral Strategies for Churches 教會牧養職場良方	Dr. Jimmy Pak
5	11/2 Great Opportunities in Marketplace Missions 職場宣教好時機	Dr. Li-Pak Chu Dr. Abraham Chan Dr. Paul Chan
6	11/9 Post-Conference Debriefing and Reflection 彙報和反思	Dr. Gideon Lee

ASSIGNMENTS

任務

1. Conference Attendance, Notes, and Reflection Paper 會議出席情況、筆記和反思論文 (80%)

匯點事工領袖學院 The Crosspoint Institute of Ministry Leadership

Using their notes and dialogue from the conference, students should write a reflection paper.

The paper should include:

Grade 等級	Score 成績
A	94-100
A-	90-93
B+	87-89
B	83-86
B-	80-82
C+	77-79
C	73-76
C-	70-72
D	65-69
F	0-64

- Key points of each session attended.
- Personal reaction to the information presented.
- Application to local church ministry.
- Key points learned from post conference dialogue.

學生應利用他們在會議上的筆記和對話，寫一篇反思文章。該文件應包括

- 參加的每場會議的關鍵點。
- 個人對所提供信息的反應。
- 對當地教會事工的應用。
- 從會後對話中學到的要點。

2. Debrief Group Dialogue 彙報小組對話 (20%)

Students participate in a 2-hour long group dialogue either in person or video conference (e.g. Zoom, Skype) to reflect on what they learned at the conference and share the most impactful moments, best practices, and takeaways.

學生們通過親自參加或視頻會議（如 Zoom、Skype）參加長達 2 小時的小組對話，反思他們在會議上所學到的東西，並分享最有影響力的時刻、最佳做法和收獲。

GRADING SCALE

評分等級